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  Protokół nr XXXV/2021 

przebiegu XXXV sesji Rady Powiatu w Śremie, 

przeprowadzonej w trybie zdalnym w piątek 17 grudnia 2021 r. 

  

Obrady rozpoczęto o godz. 13.00. 

W sesji udział wzięło 17 Radnych.. 

Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.   

W obradach uczestniczyła również: 

1. Skarbnik Powiatu Joanna Szczepaniak.  

2. Sekretarz Powiatu Dominika Fornalik. 

  

Zaproszenie na sesję stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

 

Ad 1. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski otworzył obrady XXXV sesji Rady Powiatu  

w Śremie. Powiedział, że na podstawie art. 32 ust. 2, pkt 1 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 roku  

o samorządzie powiatowym (Dz. U. z 2020 r. poz. 920 ze zm.), w związku z art.15zzx ust.1  

i 2 ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi 

sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 2020 r. poz. 1842 ze zm.) przeprowadzimy w trybie zdalnym 

sesje. 

 

Poinformował zgromadzonych, że obrady sesji Rady Powiatu są transmitowane i utrwalane za 

pomocą urządzeń rejestrujących obraz oraz dźwięk a podstawą prawną tej rejestracji jest art. 6 ust. 

1 lit. c rozporządzenia ogólnego o ochronie danych osobowych. Zgodnie z którym przetwarzanie 

jest niezbędne do wypełnienia obowiązku prawnego wskazanego w art. 15 ust. 1a ustawy o 

samorządzie powiatowym. 

  

Na podstawie listy obecności stwierdził (każdy Radny potwierdził swoją obecności wciskając 

przycisk kworum w systemie eSesja, radny Artur Bielawski nie potwierdził swojej obecności), że 

w sesji uczestniczy 16 Radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 17 osób 

stanowi quorum i Rada jest władna podejmować prawomocne uchwały.  

  

Porządek obrad:  
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie protokołu z XXXIV sesji. 

3. Sprawozdanie Zarządu Powiatu z wykonania uchwał Rady Powiatu. 

4. Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej powiatu śremskiego na lata 

2022-2045. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwały budżetowej na 2022 rok: 

a) przedstawienie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem, 

b) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej, 

c) odczytanie opinii komisji stałych Rady, 

d) przedstawienie autopoprawek Zarządu do projektu budżetu, 

e) dyskusja nad projektem budżetu, 

f) głosowanie wniesionych propozycji autopoprawek Zarządu, 

g) głosowanie wniosków zgłoszonych w trakcie dyskusji, 

h) głosowanie uchwały z przyjętymi poprawkami. 

7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na 2021 rok. 
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8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu i planu finansowego wydatków, które nie 

wygasają z upływem roku budżetowego oraz ustalenia ostatecznego terminu ich dokonania. 

9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej powiatu śremskiego. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Powiatowego Programu Promocji Zatrudnienia oraz 

Aktywizacji Lokalnego Rynku Pracy na lata 2021-2027. 

11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się 

środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2021 roku. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia rozkładu pracy aptek ogólnodostępnych na terenie 

powiatu śremskiego na 2022 rok. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego Powiatu i Przestrzegania Prawa na 2022 rok. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej oraz 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska na 2022 rok. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Oświaty, Kultury, Sportu  

i Rekreacji na 2022 rok. 

16. Interpelacje i zapytania Radnych. 

17. Wnioski i oświadczenia radnych. 

18. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

19. Zamknięcie sesji. 

 

Ad 2. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają uwagi do protokołu  

z XXXIV posiedzenia Rady Powiatu? 

 

Radni nie zgłosili uwag do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady przeprowadził głosowanie, w wyniku którego Protokół XXXIV sesji z dnia 

26.11.2021 r. został przyjęty przez Radę Powiatu (16 głosów za).  

 

Ad 3.  

Sekretarz Powiatu Dominika Fornalik poinformowała, że sprawozdanie Zarządu Powiatu  

z wykonania uchwał Rady Powiatu dotyczące sesji z dnia 26.11.2021 r. stanowiące załącznik nr 

3 do protokołu nie wymaga uzupełnienia. 

    

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają pytania do 

sprawozdawcy? 

Radni nie zgłosili pytań. 

 

Ad 4. 

Starosta Śremski Zenon Jahns odczytał uzupełnienie sprawozdania z działalności Zarządu 

Powiatu w Śremie. Sprawozdanie z uzupełnieniem stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

Starosta powiedział, że radny Emil Majsner nie uzyskał odpowiedzi na zadane pytanie podczas 

posiedzenia komisji budżetu w dniu 16 grudnia br. dot. ul. Zamenhofa w Śremie. Powiedział, że w 

wydatkach które nie wygasają z upływem roku budżetowego zostało ujęte zadanie dot. 

„wykonania dokumentacji dla zadania pn. Przebudowa nawierzchni drogi powiatowej nr 4153P 

ul. Zamenhofa w Śremie”  kwota wydatku 20.000 zł. Obecnie trzeba dokończyć uzgodnienia z 

PKP w celu usunięcia przejazdu kolejowego. Ponadto Miasto Poznań przekazało bezpłatnie akcje 
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spółki PKS Poznań SA na rzecz Związku Powiatowo-Gminnego „Wielkopolski Transport 

Regionalny”.  

W związku z powyższym trzeba czynić starania aby Związek przekazał naszemu powiatowi grunt 

pod realizacje celu publicznego, który pozwoli stworzyć trzeci pas drogowy na skrzyżowaniu  

ul. Zamenhofa z ul. Powstańców Wlkp. Posiadając wszystkie uzgodnienia i dokumenty będzie 

można przystąpić do planowania realizacji ul. Zamenhofa.  

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają pytania do 

sprawozdawcy? 

Radni nie zgłosili pytań. 

  

Ad 5. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski  przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie  Wieloletniej Prognozy Finansowej powiatu śremskiego 

na lata 2022-2045. 

 

Skarbnik Powiatu Joanna Szczepaniak przedstawiła projekt uchwały wraz z autopoprawkami,  

które stanowią załącznik nr 5 do protokołu. Następnie odczytała opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej, która wyraziła pozytywną opinię. Kopia opinii stanowi załącznik nr 6 do 

protokołu (oryginał pisma w wydziale FN).   

 

Do posiedzenia dołączył radny Artur Bielawski. 

 

Przewodniczący otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

Radni nie zgłosili pytań. 

 

Przewodniczący zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie przyjęcie autopoprawek do WPF. 

Rada Powiatu w Śremie przyjęła autopoprawki (16 głosów za, 1 wstrzymujący się). 

 

Przewodniczący Rady odczytał opinie komisji stałych i Klubów. (Opinie komisji i klubów do 

wszystkich podejmowanych uchwał stanowią załącznik nr 7 do protokołu). 

 

Komisja Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Przestrzegania Prawa zaopiniowała pozytywnie 

projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska zaopiniował pozytywnie projekt 

uchwały.  

 

Klub Radnych KWW Zenona Jahnsa zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość zaopiniował pozytywnie 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr  XXXV/259/2021  w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej powiatu śremskiego 

na lata 2022-2045 została podjęta przez Radę Powiatu w Śremie (16 głosów za, 1 wstrzymujący 

się) i stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

  

Ad 6.   

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski  przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie uchwały budżetowej na 2022 rok. 
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Ad 6 a i b. 

Skarbnik Powiatu Joanna Szczepaniak przedstawiła projekt uchwały budżetowej oraz 

odczytała opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej, która wyraziła pozytywną opinię o projekcie 

uchwały budżetowej. Kopia opinii stanowi załącznik nr 9 do protokołu (oryginał pisma w 

wydziale FN).   

 

Ad 6c. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski  przeszedł do kolejnego podpunktu i odczytał opinie 

komisji stałych Rady o projekcie uchwały. Opinie stanowią załącznik nr 10 do protokołu.   

 

Komisja Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Powiatu i Przestrzegania Prawa zaopiniowała 

pozytywnie projekt uchwały.  

 

Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  

 

Komisja Zdrowia, Pomocy Społecznej oraz Rolnictwa i Ochrony Środowiska zaopiniowała 

pozytywnie projekt uchwały.  

 

Ad 6d. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski  przeszedł do kolejnego podpunktu dotyczącego 

przedstawienia autopoprawek Zarządu do projektu budżetu.  

Poinformował, że Zarząd Powiatu nie zaproponował autopoprawek do projektu uchwały 

budżetowej.  

 

Ad 6e. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski  przeszedł do kolejnego podpunktu dotyczącego 

dyskusji nad projektem budżetu.  

 

Starosta Śremski Zenon Jahns (wideokonferencja) powiedział, że jest to czwarty rok, kiedy 

powiat śremski nie zaciąga kredytów. Pomimo tego udało się wygospodarować w budżecie środki 

na podwyżki wynagrodzeń dla pracowników starostwa i jednostek organizacyjnych powiatu w 

kwocie ponad 2 mln zł. Ponadto udało się stworzyć budżet proinwestycyjny w kwocie ponad 14 

mln zł z czego 2,8 mln zł stanowią środki z Rządowego Funduszu Polski Ład. Jest to ok. 20 % 

wydatków budżetu, z czego ok. 15 % to środki własne. Wskazuje to, że inwestycje są na bardzo 

wysokim poziomie. Następnie podziękował Pani Skarbnik za omówienie uchwały budżetowej.  

 

Radni nie zgłosili więcej głosów.  

 

Ad 6f. 
Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski  przeszedł do kolejnego podpunktu dotyczącego 

głosowania wniesionych propozycji autopoprawek Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu nie zgłosił autopoprawek . 

 

Ad 6g. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski  przeszedł do kolejnego podpunktu dotyczącego 

głosowanie wniosków zgłoszonych w trakcie dyskusji. 

 

Nie zgłoszono żadnych wniosków. 
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Ad 6h. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski  przeszedł do kolejnego podpunktu dotyczącego 

głosowanie uchwały z przyjętymi poprawkami. Poinformował, że Kluby Rady Powiatu 

zaopiniowały pozytywnie ten projekt uchwały, a następnie poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr XXXV/260/2021 w sprawie uchwały budżetowej na 2022 rok (16 głosów za,  

1 wstrzymujący się) została podjęta przez Radę Powiatu i stanowi załącznik nr 11 do protokołu.   

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski złożył gratulacje Zarządowi Powiatu Śremskiego. 

 

Starosta Śremski Zenon Jahns (wideokonferencja) podziękował Radzie Powiatu za przyjęcie 

budżetu na 2022 r. Powiedział, że jest to bardzo dobry budżet i życzy zarówno sobie jak i 

mieszkańcom naszego powiatu, aby został on wykonany w przyszłym roku.  

 

Ad 7.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na 2021 rok. 

 

Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym 

posiedzeniu Komisji, więc poprosił jedynie o przedstawienie autopoprawek. 

 

Skarbnik Powiatu Joanna Szczepaniak (wideokonferencja) przedstawiła autopoprawki, które 

stanowią załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Radni nie zgłosili pytań. 

Przewodniczący Rady odczytał opinie Komisji i Klubów o projekcie uchwały. 

 

Komisja Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Przestrzegania Prawa zaopiniowała pozytywnie 

projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska zaopiniował pozytywnie projekt 

uchwały.  

 

Klub Radnych KWW Zenona Jahnsa zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość zaopiniował pozytywnie 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr XXXV/261/2021 zmieniająca uchwałę budżetową na 2021 rok została podjęta przez 

Radę Powiatu (16 głosów za, 1 wstrzymujący się) i stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Ad 8.   

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie ustalenia wykazu i planu finansowego wydatków, które 

nie wygasają z upływem roku budżetowego oraz ustalenia ostatecznego terminu ich dokonania. 

 

Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu komisji 

budżetu przez panią Skarbnik więc otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

Radni nie zgłosili pytań. 
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Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i odczytał opinie Komisji i Klubów o projekcie 

uchwały. 

 

Komisja Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Przestrzegania Prawa zaopiniowała pozytywnie 

projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska zaopiniował pozytywnie projekt 

uchwały.  

 

Klub Radnych KWW Zenona Jahnsa zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość zaopiniował pozytywnie 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr  XXXV/262/2021 w sprawie ustalenia wykazu i planu finansowego wydatków, które 

nie wygasają z upływem roku budżetowego oraz ustalenia ostatecznego terminu ich dokonania 

została podjęta przez Radę Powiatu (17 głosów za) i stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  

 

Ad. 9. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej powiatu śremskiego. 

 

Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym 

posiedzeniu Komisji, więc poprosił jedynie o przedstawienie autopoprawek. 

 

Skarbnik Powiatu Joanna Szczepaniak przedstawiła autopoprawki, które stanowią załącznik nr 

15 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

 

Radni nie zgłosili więcej głosów. 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i odczytał opinie Komisji i Klubów o projekcie 

uchwały. 

 

Komisja Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Przestrzegania Prawa zaopiniowała pozytywnie 

projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska zaopiniował pozytywnie projekt 

uchwały.  

 

Klub Radnych KWW Zenona Jahnsa zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość zaopiniował pozytywnie 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr XXXV/263/2021 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej powiatu śremskiego została podjęta przez Radę Powiatu (15 głosów za, 1 
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wstrzymujący się, starosta Zenon Jahns nie oddał głosu z uwagi na problemy techniczne) i 

stanowi załącznik nr 16 do protokołu.  

 

Ad. 10. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia Powiatowego Programu Promocji 

Zatrudnienia oraz Aktywizacji Lokalnego Rynku Pracy na lata 2021 -2027. 

Poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym posiedzeniu komisji 

budżetu przez panią Zofię Barcz Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Śremie więc otworzył 

dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań.  

Radni nie zgłosili pytań.  

 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i odczytał opinie Komisji i Klubów o projekcie 

uchwały. 

 

Komisja Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Przestrzegania Prawa zaopiniowała pozytywnie 

projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska zaopiniował pozytywnie projekt 

uchwały.  

 

Klub Radnych KWW Zenona Jahnsa zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość zaopiniował pozytywnie 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr XXXV/264/2021 w sprawie uchwalenia Powiatowego Programu Promocji 

Zatrudnienia oraz Aktywizacji Lokalnego Rynku Pracy na lata 2021 -2027 została podjęta przez 

Radę Powiatu jednogłośnie (17 głosów za) i stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

  

Ad. 11. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zadań, na które 

przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2021 

roku. Poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym posiedzeniu komisji 

zdrowia przez panią Karolinę Gałuszka Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w 

Śremie, więc otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań.  

Radni nie zgłosili pytań.  

Przewodniczący zamknął dyskusję i odczytał opinie Komisji i Klubów o projekcie uchwały. 

 

Komisja Zdrowia, Pomocy Społecznej oraz Rolnictwa i Ochrony Środowiska zaopiniowała 

pozytywnie projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska zaopiniował pozytywnie projekt 

uchwały.  

 

Klub Radnych KWW Zenona Jahnsa zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość zaopiniował pozytywnie 

projekt uchwały. 
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Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr XXXV/265/2021 zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zadań, na które 

przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2021 

roku została podjęta przez Radę Powiatu (17 głosów za) i stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

Ad 12. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski  przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie ustalenia rozkładu pracy aptek ogólnodostępnych na 

terenie powiatu śremskiego na 2022 rok. Poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na 

wczorajszym posiedzeniu komisji zdrowia przez panią Izabelę Ratajczak Kierownik Referatu 

Spraw Obywatelskich. Następnie otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań.  

Radni nie zgłosili pytań.  

Przewodniczący zamknął dyskusję i odczytał opinie Komisji i Klubów o projekcie uchwały. 

 

Komisja Zdrowia, Pomocy Społecznej oraz Rolnictwa i Ochrony Środowiska zaopiniowała 

pozytywnie projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska zaopiniował pozytywnie projekt 

uchwały.  

 

Klub Radnych KWW Zenona Jahnsa zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość zaopiniował pozytywnie 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr XXXV/266/2021 w sprawie ustalenia rozkładu pracy aptek ogólnodostępnych na 

terenie powiatu śremskiego na 2022 rok została podjęta przez Radę Powiatu (16 głosów za, 1 

wstrzymujący się) i stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

Ad 13. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego Powiatu i Przestrzegania Prawa na 2022 rok. 

Poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym posiedzeniu Komisji.  

Radni nie zgłosili pytań.  

Przewodniczący zamknął dyskusję i odczytał opinie Komisji i Klubów o projekcie uchwały. 

 

Komisja Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Przestrzegania Prawa zaopiniowała pozytywnie 

projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska zaopiniował pozytywnie projekt 

uchwały.  

 

Klub Radnych KWW Zenona Jahnsa zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość zaopiniował pozytywnie 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 
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Uchwała nr XXXV/267/2021 w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego Powiatu i Przestrzegania Prawa na 2022 rok została podjęta przez Radę Powiatu 

jednogłośnie (17 głosów za) i stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

 

Ad 14. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Zdrowia, Pomocy 

społecznej oraz Rolnictwa i Ochrony Środowiska na 2022 rok. 

Poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym posiedzeniu Komisji.  

Radni nie zgłosili pytań.  

Przewodniczący zamknął dyskusję i odczytał opinie Komisji i Klubów o projekcie uchwały. 

 

Komisja Zdrowia, Pomocy Społecznej oraz Rolnictwa i Ochrony Środowiska zaopiniowała 

pozytywnie projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska zaopiniował pozytywnie projekt 

uchwały.  

 

Klub Radnych KWW Zenona Jahnsa zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość zaopiniował pozytywnie 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr XXXV/268/2021 w sprawie przyjęcia pracy Komisji Zdrowia, Pomocy społecznej 

oraz Rolnictwa i Ochrony Środowiska na 2022 rok została podjęta przez Radę Powiatu 

jednogłośnie (17 głosów za) i stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

 

Ad 17. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Oświaty, Kultury, Sportu 

i Rekreacji na 2022 rok.  

Poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym posiedzeniu Komisji i na 

wniosek radnego Wojciech Świdurskiego został uzupełniony o dodatkowy punkt. 

Radni nie zgłosili pytań.  

 

Przewodniczący zamknął dyskusję i odczytał opinie Komisji i Klubów o projekcie uchwały. 

 

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska zaopiniował pozytywnie projekt 

uchwały.  

 

Klub Radnych KWW Zenona Jahnsa zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Klub Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość zaopiniował pozytywnie 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę 

Uchwała nr XXXV/269/2021 w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i 

Rekreacji została podjęta przez Radę Powiatu jednogłośnie (17 głosów za) i stanowi załącznik nr 

22 do protokołu. 
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Ad 16. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają interpelacje lub 

zapytania?  

 

Starosta Śremski Zenon Jahns powiedział, że chciałby pogratulować i podziękować pani 

Skarbnik Joannie Szczepaniak oraz całemu Wydziałowi Finansów za przygotowanie budżetu na 

2022 rok. Regionalna Izba Obrachunkowa, nie miała żadnych uwag do projektu uchwały 

budżetowej i wyraziła opinie pozytywną, jednak często się zdarza, że ma uwagi lub zastrzeżenia. 

Jest to potwierdzenie, że projekt został dokładnie przedstawiony. 

 

Radny Wojciech Świdurski (wideokonferencja) poinformował, że złoży interpelację  w imieniu 

mieszkańców miejscowości Zawory w sprawie naprawy nawierzchni drogi wojewódzkiej nr 436 

na odcinku Książ Wlkp. – Chrząstowo oraz budowy chodników przy drodze w m. Zawory. 

Następnie odczytał przedmiotową interpelację (pismo w sprawie OI.0003.30.2021).    

 

Radna Elżbieta Michalska (wideokonferencja) powiedziała, że chciałaby jako Przewodnicząca 

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji podziękować za całoroczną pracę wydziałowi z 

którym współpracuje dodała, że ma nadzieję iż będzie wyrazicielem opinii wszystkich 

przewodniczących i składa szczególne podziękowania dla Biura Rady, które pomaga im w 

wykonywaniu swojej pracy. Ponadto w związku ze zbliżającymi się świętami  Bożego Narodzenia 

złożyła życzenia świąteczne.  

 

Radni nie zgłosili więcej głosów.     

 

Ad 17. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają wnioski lub 

oświadczenia. 

 

Radny Emil Majsner (wideokonferencja) powiedział, że gratuluje i dziękuje za przygotowanie i 

przegłosowanie budżetu. Poinformował, że w większości zgadza się z planem i założeniami tego 

budżetu. Jednak konsekwentnie od 3 lat głosuje poprzez wstrzymanie się od głosu, ponieważ nie 

wszystkie zagadnienia mu odpowiadają. Natomiast głosowanie odbywa się na poszczególne 

punkty zbiorczo. Dlatego o powodach tego typu działań konsekwentnie mówi od 3 lat. „Należy 

zauważyć wydatki majątkowe w kwocie 12 mln zł na inwestycje drogowe. Mieszkańcy naszego 

powiatu zauważają poprawę warunków na drogach. Jednak nie ma takich pieniędzy, które 

zaspokoiłyby wszystkie potrzeby. Tym bardziej, że drogi ulegają stopniowej biodegradacji i 

zniszczeniom. Samorząd dzieli środki które otrzymuje z państwa jednak kiedyś Margaret Thatcher 

powiedziała, że państwo nie ma swoich pieniędzy tylko ma pieniądze ludzi. Wpływy do budżetu 

powiatu to również wpływy z PIT-u i Cit-u, które są każdego roku większe. Oby tak samo było w 

kolejnych latach”. Ponownie podziękował i pogratulował.   

 

Skarbnik Powiatu Joanna Szczepaniak (wideokonferencja) poinformowała, że w dniu  

09 grudnia br. została podjęta uchwała Zarządu Powiatu w Śremie w sprawie wyboru długości 

okresu średniej arytmetycznej stosowanego do wyliczenia relacji określonej w art. 243 ust. 1 

ustawy o finansach publicznych w związku z art. 9 ust. 1 ustawy z dnia 14 grudnia 2018 roku o 

zmianie ustawy o finansach publicznych oraz niektórych innych ustaw wyboru długości okresu 

zastosowanego do wyliczania na lata 2022 - 2025 relacji łącznej kwoty przypadających w danym 

roku budżetowym spłat i wykupów określonych w art. 243 ust. 1 ustawy o finansach publicznych 

dokonuje organ wykonawczy jednostki samorządu terytorialnego do dnia 31 grudnia 2021 r. i 

informuje o wyborze właściwą regionalna izbę obrachunkową oraz organ stanowiący tej jednostki. 

Poinformowała, że w związku z obowiązkiem informacji przedmiotowa uchwała została 

zamieszczona w informatorze Biura Rady w programie eSesja.   
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Nie zgłoszono więcej głosów.  

 

Ad 18. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poinformował, że Sejmik Województwa Wlkp. 

przesłał do wiadomości Rady Powiatu w Śremie swoje stanowisko potępiające antysemickie i 

godzące w praworządność wydarzenia, do których doszło w dnia 11.11.2021 r. w Kaliszu. Dodał, 

że z treścią pisma można zapoznać się w biurze rady (pismo w sprawie OI.0004.7.2021).  

 

Poinformował, że Radni mogą odebrać w Biurze Rady przypinki z orłem powstańczym na 

obchody Narodowego Dnia Zwycięskiego Powstania Wielkopolskiego.  

 

Poprosił Radnych o odbiór kalendarzy na 2022 r. 

 

Poinformował, że najbliższe posiedzenia komisji odbędą się 27.01 (czwartek) natomiast sesja 

odbędzie się 28.01 (piątek).    

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski w imieniu swoim i Rady Powiatu w Śremie złożył 

życzenia spokojnych Świąt Bożego Narodzenia oraz w Nowym Roku 2022 dużo zdrowia.  

  

Ad 19. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski podziękował za udział w obradach i zamknął XXXV 

sesję Rady Powiatu w Śremie o godzinie 1353. 
 

 

Protokołowała:  

Elżbieta Lewandowska – Jaśniak 

 

 

 

 


